

Addendum Addenda

No./No 1

Project Description / Description de projet Washroom and Kitchen Upgrades / Rénovations de la Salle des Toilettes et de la Cuisine		
Project No./No de projet STJ6056	Departmental Representative / représentant ministériel Monty Fudge	Date 6-Dec-2021
Solicitation No./N° de sollicitation 21-58074		
Notice: This addendum shall form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the original plans and specifications.		
Nota: Cet addenda fait partie intégrale des dossiers d'appel; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec les plans et les devis originaux.		

Item No	Description
1.1	<p>Q: Could you please provide the Hazardous Substances Report as mentioned in Section 02 41 19.16 Site Conditions 1.08.5.</p> <p>A: The owner is not aware of any hazardous materials in the area of this project. Please disregard subsection 1.08.5 in Section 02 41 19.16 and Section 02 81 00 in its entirety.</p> <p>Q: <i>Pourriez-vous fournir le rapport sur les substances dangereuses tel que mentionné dans la section 02 41 19.16 Conditions du site 1.08.5.</i></p> <p>R: <i>Le propriétaire n'a pas connaissance de l'existence de matières dangereuses dans la localité de ce projet. Veuillez ne pas tenir compte de la sous-section 1.08.5 de la section 02 41 19.16 et de la section 02 81 00 dans son entièreté.</i></p>